
ZÁPISNICA 
z druhého riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Pusté Úľany  

zo dňa 11. 1. 2011 
 
Pozvánka : Priložená 
Program : Priložený 
Prítomní : Podľa priloženej prezenčnej listiny 

 
1. Rokovanie prvého zasadnutia OZ obce Pusté Úľany /ďalej len „zasadnutie“/ otvorila o 18.oo 

hod. starostka obce p. Ing. D. Šimeková, ktorá privítala prítomných a predniesla návrh programu 
zasadnutia. Poslanci OZ schválili program zasadnutia. 
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh uznesenia hlasovalo 6 poslancov. 

 
2. Starostka obce určila za zapisovateľa rokovania OZ A. Démutha a za overovateľov zápisnice Ing. 

Mariana Halmeša a Bc. Zlaticu Balážovú. 
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh uznesenia hlasovalo 6 poslancov. 

 
3. Zástupca starostu obce predniesol kontrolu plnenia uznesení z ustanovujúceho zasadnutia OZ. 

OZ zobralo kontrolu plnenia uznesení na vedomie. 
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh uznesenia hlasovalo 6 poslancov. 

 
4. OZ prerokovalo a schválilo členov Enviromentálnej komisie: p. Dušana Klačana (poľovník) 

a Františka Mešťaníka. 
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh uznesenia hlasovalo 6 poslancov. 

 
5. OZ prerokovalo a schválilo členov výberovej komisie pre voľbu kontrolóra obce: p. Bc. Zlaticu 

Balážovú, p. Ing. Mariana Halmeša a Ing. Mateja Kašubu. 
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh uznesenia hlasovalo 6 poslancov. 

 
6. OZ prerokovalo a schválilo členov inventarizačnej komisie: p. Bc. Zlaticu Balážovú, Ing. 

Henricha Čambála, Ing. Mariana Halmeša. 
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh hlasovali 5, jeden sa zdržal (Halmeš),  
nik nebol proti. 
 

7. Starostka obce informovala o záväzkoch a zostatkoch na účtoch obce (stavy na účtoch: VÚB 
+3.107 E, Dexia +58.776 E + 47.758 E, zostatok úveru na okná – 58.210 E) 
Zostatky zahŕňajú refundáciu z ministerstva s tým, že z pôvodnej výšky 55.480 E nám bola 
strhnutá 5% spoluúčasť (2.500 E) a následne neuznané faktúry vo výške 4.397 E z dôvodov 
administratívnych chýb predchádzajúceho (prebratie faktúry od architektov pred platnosťou 
zmluvy, neoprávnené náklady na verejné obstarávanie) 

 
8. OZ prerokovalo a schválilo záznam kontrolóra obce o vykonanej kontrole hospodárenia za III. 

Q. r. 2010. 
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh hlasovalo 6 poslancov. 

 
9. OZ prerokovalo a schválilo návrh, že mandátna komisia je zároveň komisiou pre ochranu 

verejného záujmu pri výkone verejných funkcií. 
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh hlasovalo 6 poslancov. 
 

10. OZ prerokovalo a zobralo na vedomie správu predsedu mandátnej komisie o odovzdaní 
majetkového priznania odchádzajúcim starostom i nastupujúcou starostkou obce. 
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh hlasovalo 6 poslancov. 
 

11. OZ prerokovalo návrh na schválenie paušálu na cestovné výdavky starostky obce vo výške 110 
Eur mesačne (identické s predchádzajúcim obdobím).  
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh hlasovalo 6 poslancov, nik sa 
nezdržal.  
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12. OZ prerokovalo a schválilo maximálny denný zostatok v pokladni OcU vo výške 400 Eur. 
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh hlasovalo 6 poslancov. 

 
13. OZ prerokovalo a schválilo konanie obecnej zabíjačky v termíne 5. marca 2011. 

Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh hlasovalo 6 poslancov. 
 

14. OZ zobralo na vedomie informáciu starostky obce o zverejňovaní dokumentov súvisiacich 
s hospodárením obce a poverilo starostku obce kúpou skenera podľa najlacnejšej z predložených 
min. troch CP v max. výške neprekračujúcej 100-Eur do 31.1.2011.  
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh hlasovalo 6 poslancov. 
 

15. Starostka obce informovala o možností kúpy nálepiek na smetné nádoby od 20.1.2011.  
 

16. OZ prerokovalo informácie starostky obce o možnosti financovania kúpy obecných nájomných 
bytov a poverilo starostku obce rokovaním s konateľom spoločnosti FINAL, s.r.o. o odkúpení 
bytov za podmienok stanovených Fondom rozvoja bývania.  
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh hlasovalo 6 poslancov. 
 

17. OZ poverilo starostku obce zistením reálneho záujmu občanov o nájom v komunálnych bytoch 
prostredníctvom oslovenia záujemcov z došlých žiadostí, ako i informovania ostatných občanov.  
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh hlasovalo 6 poslancov. 
 

18. OZ poverilo starostku obce odpovedať p. Čížikovej, že obec Pusté Úľany môže poskytnúť 
sociálnu výpomoc (za podmienok stanovených zákonom) výlučne občanom obce Pusté Úľany 
(potrebný je trvalý pobyt). 
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh hlasovalo 6 poslancov. 
 

19. OZ prerokovalo informáciu starostky obce o žiadosti p. Romana Müllera o zriadenie internetu T-
COMu a informácie zástupcu starostu obce, ktorý takúto žiadosť riešil pred troma rokmi. OZ 
poverilo starostku obce zaslaním oficiálnej žiadosti obce o poskytovanie služieb internetu a Magia 
na T-COM podporenej petíciou občanov. 
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh hlasovalo 6 poslancov.  
 

20. OZ prerokovalo žiadosť riaditeľky MŠ o získanie priestorov 3. pavilónu MŠ a navrhlo riešiť ju pri 
tvorbe rozpočtu obce. Zároveň poverilo starostku obce rokovaním s hygieničkou o možnostiach 
riešenia v hospodárskom pavilóne MŠ.  
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh hlasovalo 6 poslancov. 

 
21. OZ prerokovalo žiadosť p. Beaty Križankovičovej o zmenu cestovného poriadku SAD Trnava 

a poverilo zástupcu starostu obce zaslať písomnú žiadosť na SAD Trnava. 
Hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. Za predložený návrh hlasovalo 6 poslancov. 
 

22. Ing. Čambál požiadal starostku obce o riešenie visiacich vedení telekomunikácii v obci, 
a vypínanie verejného osvetlenia neskôr. Občania (p. Huňavý) a poslanci požiadali o opravu VO 
pred p. Haruštiakom, Pytlom a ev. kostola. Ing. Halmeš navrhol kúpu a inštaláciu drviča fliaš 
k zberným nádobám na PET flaše. OZ si vypočulo stanovisko p. Brandýsa ku kanalizácii na 
Orechovej ulici. Pani Pisiová sa informovala o možnosti výstavby chodníka pri ceste k zelovocu, 
o možnosti riešenia bezpečnosti políciou a o možnosti riešenia stavu pitnej vody. OZ požiadalo 
starostku obce vyvolaním rokovania so ZVaKom. 

 
V Pustých Úľanoch dňa 11. 1. 2011 
                                                                                               Overovatelia: 
Ing. Drahotína Šimeková                                                                         ______________________ 
starostka obce Pusté Úľany 

                                                                                                           ______________________ 


